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Intervju med Annika Strand, intervjuperson nr 55 

 

Bandningens längd: 01:01:43 

Datum:2018-09-26 

Intervjuare: Marie Nyberg 

Plats: Göteborgs stadsmuseum, Sarauws rum  

Tid: 17.30-18.30 

 

Intervju med Annika Strand 

Bandningen börjar 

 

Intervjuare 1 [00:00:03]: Ja, nu sitter jag Marie Nyberg med Annika Strand på Ostindiska 

huset, Göteborgs Stadsmuseum i Sarauws rum. Och det är den 26e september 2018. Jag får 

hälsa dig välkommen. 

 

Talare 1 [00:00:19]: Tack. 

 

Intervjuare 1 [00:00:21]: Ja, ditt namn är Annika Strand. 

 

Talare 1 [00:00:24]: Mm, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:00:25]: Och hur gammal är du? 

 

Talare 1 [00:00:28]: Jag är 48 år och ett halvt. 

 

Intervjuare 1 [00:00:33]: Ja. 

 

Talare 1 [00:00:34]: Jag bor i Hjuvik, på Fiskefyrvägen 6. 

 

Intervjuare 1 [00:00:40]: Mm. 

 

Talare 1 [00:00:41]: I en villa där. 

 

Intervjuare 1 [00:00:44]: Ja. 

 

Talare 1 [00:00:45]: Och jag är född här i Göteborg, jag är född i Lundby stadsdel, i, ja, där 

bodde jag i alla fall när jag var liten. Så att i Torslanda där jag bor nu har jag bott i 18 år. 

 

Intervjuare 1 [00:01:05]: Mm, bodde du i Lundby fram tills dess? 

 

Talare 1 [00:01:06]: Nej, så jag bodde i Lundby till jag var fem, och sen så flyttade vi till 

Svartedalen nedanför Biskopsgården. Och där bodde jag till jag var 15. Och sen flyttade vi till 

Biskopsgården och där bodde jag till jag var 20. Och sen så köpte jag och min sambo en 

lägenhet på, vid Ramberget, och sen år 2000 när vår son föddes så köpte vi hus ute i 

Björlanda i Torslanda. 

 

Intervjuare 1 [00:01:40]: Mm. 
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Talare 1 [00:01:41]: Och där bodde vi i 12 år. Och sen flyttade jag och barnen till Lilleby i 

Torslanda. Och sen förra året så flyttade jag med min sambo, nuvarande sambo, till Hjuvik 

då. Så jag har hållit mig på Hisingen. 

 

Intervjuare 1 [00:01:59]: Du kan Hisingen väldigt väl [skrattar 00:02:01] 

 

Talare 1 [00:02:02]: Ja verkligen. 

 

Intervjuare 1 [00:02:03]: Du trivs där [skrattar 00:02:04], ja, men du arbetar inte där sa du, 

nej? 

 

Talare 1 [00:02:06]: Nej, jag arbetar i Majorna, vid Amerikaskjulet, i en, eller på ett 

programvaruföretag som heter Wolters Kluwer. 

 

Intervjuare 1 [00:02:16]: Mhm. 

 

Talare 1 [00:02:19]: Wolters Kluwer, det är jättesvårt, det är ett holländskt bolag, och vi gör 

då ekonomiprogram till redovisningskonsulter och revisorer. 

 

Intervjuare 1 [00:02:28]: Mhm. 

 

Talare 1 [00:02:29]: Så jag är ekonom då och säger hur programmen ska fungera. 

 

Intervjuare 1 [00:02:36]: Mhm, men du är med och utvecklar så då? 

 

Talare 1 [00:02:38]: Ja jag eller jag var, jag har jobbat där i 20 år så jag har varit där länge 

men nu sen sex år tillbaka så är jag gruppchef på avdelningen, så nu jobbar jag inte så 

mycket med utveckling, utan det är personalfrågor då. 

 

Intervjuare 1 [00:02:50]: Nej, mm. Men du som har bott så länge på Hisingen då, ser du dig 

som en riktig göteborgare? 

 

Talare 1 [00:02:57]: Ja det gör jag verkligen, absolut. 

 

Intervjuare 1 [00:03:00]: Mm. Det finns ju en del göteborgare som säger att andra sidan, 

över älven där, så är det inte riktigt Göteborg. 

 

Talare 1 [00:03:08]: Nej det har jag ju hört ofta, många säger att men Hisingen är så hemskt, 

där kan man ju inte bo, och det finns bara några fina ställen där men, jag har alltid bott där 

och jag har alltid trivts där, och jag skulle absolut kunna tänka mig att bo inne i stan och 

Göteborg också, men det har inte blivit så. Jag gillar att vara nära havet också, då är 

Torslanda väldigt bra. Så att, nej men jag känner mig som en äkta göteborgare det gör jag 

men, det är många som inte, eller jag vet inte, tycker du jag pratar göteborgska? 

 

Intervjuare 1 [00:03:39]: Nej, inte så mycket. 
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Talare 1 [00:03:41]: Inte, nej, för det är många som säger det, de tycker inte det. Jag vet inte 

varför. 

 

Intervjuare 1 [00:03:48]: Nej [skrattar 00:03:49], ja men det kan komma och gå. 

 

Talare 1 [00:03:51]: Ja, vissa ord kanske. 

 

Intervjuare 1 [00:03:53]: Ja, nej men jag menade äkta göteborgare lite så med 

citationstecken, men det finns ju ganska olika, vad som, det är ju ingen som är som Kålle och 

Ada längre riktigt. 

 

Talare 1 [00:04:01]: Nej [skrattar 00:04:01]. 

 

Intervjuare 1 [00:04:00]: [skrattar 00:04:01] 

 

Talare 1 [00:04:02]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:04:02]: Men då har du gått på, gick du på Lundby gymnasium eller gick 

du…? 

 

Talare 1 [00:04:08]: Nej, jag gick först på Jättestensskolan i lågstadiet och sen 

Svartedalsskolan, och sen gick jag på Bräckegymnasiet, på samhällslinjen där. Nu är det bara 

praktiska ämnen där, men då var det alla andra ämnen också där. 

 

Intervjuare 1 [00:04:27]: Mm. Jag tänker, var var det du sa ni bodde först, det var i Lundby 

va? 

 

Talare 1 [00:04:31]: Ja, i Lundby, där nere vid, det är Eriksberg är det där nu, men vi bodde i 

de delarna där det var, men gud vad heter det? 

 

Intervjuare 1 [00:04:43]: Landshövdingehusen där, eller lite längre? 

 

Talare 1 [00:04:45]: Mellan Eriksbergskranen och Coop på Eriksberg så är det ett 

bostadsområde, nära den här kyrkan, Lundby gamla kyrka, i det området. 

 

Intervjuare 1 [00:04:56]: Mm, mm. 

 

Talare 1 [00:04:57]: Ja det är ju väldigt nära Bräckegymnasiet faktiskt. 

 

Intervjuare 1 [00:04:59]: Ja. Det ligger ju där vid Krokängsparken nästan va? 

 

Talare 1 [00:05:02]: Mm, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:05:04]: Ja just det. 

 

Talare 1 [00:05:06]: Så där var det. Så där bodde både min, eller jag och min mamma bodde 

där då, och sen bodde min mormor där och min gamlemormor också i närheten, så det var 
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nära till alla. 

 

Intervjuare 1 [00:05:15]: En riktig Hisingsläkt [skrattar 00:05:19]. Men det fick du med dig 

nästan från början då att, eller fick en väldigt positiv bild av Hisingen? 

 

Talare 1 [00:05:25]: Mm, jo men det tycker jag. 

 

Intervjuare 1 [00:05:27]: Arbetade dina föräldrar eller morföräldrar där också eller? 

 

Talare 1 [00:05:31]: Ja, nej mormor jobbade aldrig, men min mamma hon jobbade, hon 

jobbade på Nya Varvet ute i Frölunda hela tiden och så jobbade hon här inne i stan på 

Länsstyrelsen. Så hon har också pendlat över bron. 

 

Intervjuare 1 [00:05:46]: Ja, gamla eller nya eller? 

 

Talare 1 [00:05:47]: Gamla bron. 

 

Intervjuare 1 [00:05:49]: Ja just det. Ja, och... 

 

Talare 1 [00:05:53]: Jag tycker det är skönt när man åker över bron till Hisingen, då känns det 

som att ... 

 

Intervjuare 1 [00:05:56]: Man är hemma? 

 

Talare 1 [00:05:58]: Man är riktigt hemma, det är mycket lugnare där, ja, jag gillar det. Och 

ändå är det nära till allt. 

 

Intervjuare 1 [00:06:05]: Ja, det är ju väldigt nära där. Men hur tänkte du då för, men sen 

flyttade ni då från Lundby där till? 

 

Talare 1 [00:06:13]: Svartedalen, nere vid Biskopsgården. 

 

Intervjuare 1 [00:06:15]: Det var lite mer, var det i något radhus eller? 

 

Talare 1 [00:06:18]: Nej det var lägenheter också. 

 

Intervjuare 1 [00:06:19]: Det var lägenheter. 

 

Talare 1 [00:06:22]: Har alltid bott med min mamma, hon har varit ensamstående många 

perioder. Så vi hade inte så gott ställt och så, så vi bodde i en lägenhet där. Men där var helt 

fantastiskt att växa upp då, nu vet jag att de har lite mer problem där, men då var det ju 

jättelugnt, mycket barnfamiljer och helt bilfritt, på baksidan. Så det var väldigt mycket 

lekområden och så. 

 

Intervjuare 1 [00:06:49]: Mm. 

 

Talare 1 [00:06:49]: Och nära till skolan och sånt. Och sen när jag var 15 då köpte min 



5 
GSMArkiv:190012:55  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 55: Annika Strand 

mamma, eller då flyttade hon ihop med, med en man, och då köpte de en lägenhet uppe i 

Biskopsgården på Vintervädersgatan, precis ovanför där vi bodde. Så vi flyttade inte så långt. 

 

Intervjuare 1 [00:07:08]: Nej, men de, de har också trivts i, på Hisingen och den stadsdelen? 

 

Talare 1 [00:07:13]: Ja, för att de bodde ju där, jag flyttade hemifrån när jag var 19 då, då 

flyttade jag och min pojkvän till en lägenhet i Biskopsgården, bredvid mammas och pappas 

hus, och då bodde ju mina föräldrar kvar i lägenheten ända fram till 2000, ja min mamma 

dog 2006, men min pappa bodde kvar där ända till 2010, och under tiden hade vi ett, eller 

när jag var 12 köpte de ett sommarhus i Lilleby. 

 

Intervjuare 1 [00:07:47]: Jaha [skrattar 00:07:47] . 

 

Talare 1 [00:07:48]: Så då flyttade han dit när hon, när han sålde lägenheten när hon hade 

gått bort. Så byggde han hus där sen, där sommarstugan stod, så vi har även haft våra 

sommarhus på Hisingen [skrattar 00:07:59]. Så det är jättenära. 

 

Intervjuare 1 [00:08:02]: Ja. Men det är ju klart att det var ju, det var ju inte så långt ut till 

Lilleby och Sillvik. Hjuvik. 

 

Talare 1 [00:08:11]: Nej. Så och min mormor hade även sommarhus i Torslanda och även i 

Hjuvik, ännu längre tillbaks, så det känns som hela familjen har hållit sig där. 

 

Intervjuare 1 [00:08:25]: Mm. Även på, ska se, pappas, eller mammas sida eller vad är det på 

pappas? 

 

Talare 1 [00:08:31]: Ja min pappa, han, min biologiska pappa har jag inte haft någon kontakt 

med förrän, 2013 började vi ha kontakt. Och han bor ute på Björkö, och jag har två 

halvsyskon som också bor där, och de har alltid bott där, så att de har alltid varit ganska nära 

egentligen, fast vi inte hade kontakt. Så att, nej de har också hållit sig där runt omkring. 

 

Intervjuare 1 [00:09:00]: Mm. Mm just det. Men hur tycker du att det har förändrats i, 

Biskopsgården och så om man då tittar på, den sista tiden? 

 

Talare 1 [00:09:14]: Jag läser bara tidningarna, nu, så när min pappa flyttade därifrån, då 

hade det börjat bli lite oroligt där. 

 

Intervjuare 1 [00:09:23]: Mm. 

 

Talare 1 [00:09:23]: Och sen har man ju läst i tidningarna om alla skjutningar och såna saker, 

så nu känns det ju som ett helt annat område, än det var då. Och det är ju tråkigt, för det är 

ju väldigt fina naturområden och så där. 

 

Intervjuare 1 [00:09:37]: Ja, ligger ju väldigt bra egentligen och vissa hus har ju jättefin utsikt 

över hamnen dessutom de som ligger. 

 

Talare 1 [00:09:43]: Ja, precis, sen är väl inte alla hus speciellt charmiga, det kan jag ju inte 
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säga men, nej, jag tycker att det är synd att det har blivit så. 

 

Intervjuare 1 [00:09:52]: Men är du där någonting, efter? 

 

Talare 1 [00:09:55]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:09:55]: Nej. 

 

Talare 1 [00:09:57]: Det är jag inte. Jag körde min dotter, hon har en kompis som bor där, 

körde henne hem några gånger när hon gick i högstadiet, det är väl det jag har sett, och då 

var det ju lugnt och så men, så det är ju utifrån vad man läser. 

 

Intervjuare 1 [00:10:12]: Ja det är klart, ja jo det är ju så. Men sen flyttade ni från 

Biskopsgården till, du flyttade till en egen lägenhet och? 

 

Talare 1 [00:10:23]: Ja då flyttade jag till en egen lägenhet med min sambo i Biskopsgården 

också, så bodde vi där i två år kanske, en tvåa. Och sen köpte vi en lägenhet nere vid 

Rambergsvallen, de här höga husen som står på ett litet berg där. 

 

Intervjuare 1 [00:10:39]: Ja just det ja. 

 

Talare 1 [00:10:41]: Fjällviddsgatan tror jag det heter. 

 

Intervjuare 1 [00:10:43]: Mm. 

 

Talare 1 [00:10:44]: Och där bodde vi i fyra eller fem år och trivdes jättejättebra, för det var 

så nära, då jobbade jag inne på Avenyn på ett annat bolag, och då var det ju jättenära och 

bra in till stan. Nära ner till Wieselgrensplatsen och affärer och Backaplan. Så att, mm. 

 

Intervjuare 1 [00:11:03]: Javisst det är ju det, och så ändå nära till havet och ja, den delen. 

 

Talare 1 [00:11:08]: Ja, vi hade ju båt och så då, så då åkte vi till Björlanda Kile och utgick 

därifrån. Så att nej men jag har trivts överallt jag har bott faktiskt, det är väl, ja, annars hade 

man väl flyttat. 

 

Intervjuare 1 [00:11:22]: Ja, annars ja, ja jo, men du har liksom inte tänkt ändå att, du skulle 

bott på andra sidan älven eller Frölunda eller något sånt där? 

 

Talare 1 [00:11:32]: Nej, jo jag och min sambo där, då, vi bodde ju där på Ramberget i fyra, 

fem år, och sen fick vi våran första, första barn då, våran son och då flyttade vi ut till Lilleby, 

och då under tiden när vi letade hus, då tittade vi lite överallt. Men prismässigt så var det ju 

väldigt stor skillnad, så där kändes. 

 

Intervjuare 1 [00:12:00]: Mm, men Lilleby är väl rätt så dyrt idag? 

 

Talare 1 [00:12:04]: Ja men först bodde vi i Björlanda, i ett väldigt litet hus. 

 



7 
GSMArkiv:190012:55  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 55: Annika Strand 

Intervjuare 1 [00:12:08]: Mm. 

 

Talare 1 [00:12:08]: Och där bodde vi där i två år för att sen kom våran dotter och då blev 

det huset lite för litet, men då hade vi hunnit samla på oss lite mer pengar, så hade 

huspriserna gått upp, så då kunde vi köpa ett ganska stort hus på samma gata faktiskt. 

 

Intervjuare 1 [00:12:27]: Mhm. 

 

Talare 1 [00:12:27]: Så, så då tittade vi inte någon annanstans utan då visste vi att vi ville bo i 

det området, det var jättebra för barn och så. Och sen bodde vi där till 2006, och då skilde vi 

oss. Och då bodde jag kvar där själv med barnen sen i, ja ända fram till 2012. Och sen tyckte 

jag att huset blev alldeles för stort och då började vi titta på ett mindre hus jag och barnen, 

men då gick ju de i skolor och hade kompisar och så, så då är det ju liksom inte aktuellt att 

flytta till andra sidan stan. 

 

Intervjuare 1 [00:13:02]: Nej. 

 

Talare 1 [00:13:03]: Då är man liksom fast där. Och jag trivdes ju, så det var ingen fara. Så då 

hittade vi ett ganska nybyggt hus i Lilleby då, som var, jätteliten trädgård och jättelättskött 

och jättebra för mig [skrattar 00:13:18]. Och sen bodde vi där då i, ja fram till förra året. 

 

Intervjuare 1 [00:13:24]: Var var det någonstans i Lilleby? 

 

Talare 1 [00:13:26]: Kohagsberget heter det, det är bakom den här pizzerian om du vet var 

den ligger. 

 

Intervjuare 1 [00:13:33]: Mm. Lillebykiosken och det där? 

 

Talare 1 [00:13:35]: Lillebykiosken hette det förut ja. Så är det ju ett stort nybyggt område 

där. 

 

Intervjuare 1 [00:13:40]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:13:41]: Ett av de husen. 

 

Intervjuare 1 [00:13:42]: Mm. 

 

Talare 1 [00:13:43]: Och sen ville jag och min nuvarande sambo då flytta ihop, han bor, 

kommer från Floda. 

 

Intervjuare 1 [00:13:50]: Mm. 

 

Talare 1 [00:13:51]: Så då började vi titta på hus tillsammans överallt också, då var vi nere i 

Kullavik och Kungsbacka och Frölunda och åt andra hållet och upp mot Lerum och så också, 

men. Men mina barn gick ju fortfarande i högstadiet, så att, jag ville ju inte flytta på dem och 

hans barn var äldre. Så då blev det ganska naturligt till slut att vi flyttade till Torslanda då 

ändå så att barnen kan gå kvar i skolan. 
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Intervjuare 1 [00:14:22]: Är det två barn? 

 

Talare 1 [00:14:23]: Mm. Hanna är 16 och Emil är 18. Så nu går ju båda i gymnasiet då, men. 

 

Intervjuare 1 [00:14:33]: Mm. Men det är väl inte så lätt att flytta hemifrån nu för tiden höll 

jag på att säga? [skrattar 00:14:36] 

 

Talare 1 [00:14:37]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:14:38]: Det är inte som, barn verkar bo kvar väldigt länge? 

 

Talare 1 [00:14:43]: Väldigt länge. Ja, tror inte, Eriks son han är 20, han bor hos oss, också, 

för vi köpte ett stort hus då så att alla kan vara hos oss, för han jobbar på Volvo. Men han 

ska ju börja plugga kanske någon gång, och då vill inte han skaffa något eget innan dess, så 

han kommer nog bo kvar ett tag. Men min son som är 18, han vill nog flytta när han går ur 

gymnasiet och han, han kommer få hjälp av sin pappa med det. Så att de kommer kunna 

flytta tidigt om de vill, men jag hoppas inte att de gör det. 

 

Intervjuare 1 [00:15:23]: Nej, nej. 

 

Talare 1 [00:15:25]: Fast man vill ju inte ha kvar dem för länge heller såklart, det är ju nyttigt 

att flytta. 

 

Intervjuare 1 [00:15:29]: Nej, det är klart, det är lite dubbelt det där. 

 

Talare 1 [00:15:30]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:15:33]: Mm. Men vad skulle du säga då som, vad är, det är en lite dum 

fråga, men vad är en äkta göteborgare är, eller jag tänker på den här bilden som finns av goa 

glada Göteborg, är det, eller ser du ett annat Göteborg som är ditt Göteborg? 

 

Talare 1 [00:15:53]: Jag tycker inte riktigt att det stämmer, den här bilden att vi kan prata 

med vem som helst och alla kommer fram till en och börjar prata och så som en del säger, 

det gör de inte med mig i alla fall. [skrattar 00:16:07] Men sen tycker jag att alla är väldigt 

trevliga, jag har jobbat mycket i Stockholm också och där känns det väldigt tydlig skillnad på 

pulsen liksom, att folk springer mer där och det känns mer stressat. Så jag gillar atmosfären 

här i Göteborg och göteborgarna. En äkta göteborgare tycker jag är en som är ganska 

avslappnad och glad och trevlig. Hjälpsam. Faktiskt. Sen har jag till exempel, min morbror, 

han pratar verkligen som Kal och Ada, en sån ser man ju som en äkta göteborgare bara för 

dialekten då. Men, det är väl mest... 

 

Intervjuare 1 [00:16:54]: De kanske håller på och faller bort den här med den här breda 

göteborgskan? 

 

Talare 1 [00:16:59]: Mm. 
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Intervjuare 1 [00:17:00]: Så att det blir som lite mildare göteborgska som man har? [skrattar 

00:17:04]  Något slags... 

 

Talare 1 [00:17:06]: Ja, nej det är nog inte så många som har den kvar. 

 

Intervjuare 1 [00:17:08]: Nej. 

 

Talare 1 [00:17:09]: Sen en äkta göteborgare, det känns som att många göteborgare gillar 

fotboll, att det är väldigt viktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:17:16]: Mm. 

 

Talare 1 [00:17:19]: Och havet. Man gillar havet, och vara ute i naturen. När jag är i 

Stockholm och jobbar, då är det mer liksom att det känns som att, det är viktigt med 

restauranger och uteliv och på ett eller annat sätt. Men det upplever jag inte att man, jo det 

är viktigt här i Göteborg också, men. 

 

Intervjuare 1 [00:17:42]: Men Avenyn är ju, eller vad säger du, Avenyn eller Linnégatan? 

 

Talare 1 [00:17:48]: Mm, ja det finns ju, men jag upplever inte att det känns som att folk 

tycker att det är det viktigaste i livet. Men sen finns det ju, jättemycket utbud, jättebra. 

 

Intervjuare 1 [00:18:00]: Mm. Vilka ställen har du gått på och vilka går du på nu, jag tänker 

på ställen i staden? 

 

Talare 1 [00:18:09]: Mm, jag jobbar ju i Majorna, så där är jag ju mycket runt om, och sen så 

när vi åker in till stan och går ut och käkar och så då är det ju ofta på Linnégatan tycker jag är 

väldigt fint. Sen har det blivit väldigt, väldigt fint runt Järntorget och Heurlins plats och där 

nere också. Där kan vi också gå ut och äta. Men sen när man ska shoppa och så, då är det ju, 

då åker jag faktiskt helst till Frölunda Torg, eller Nordstan, men helst inte, jag tycker det är 

jättemycket jobbigt att gå där. 

 

Intervjuare 1 [00:18:47]: Mm. Då åker du över Älvsborgsbron? 

 

Talare 1 [00:18:51]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:18:52]: Till Frölunda Torg istället? 

 

Talare 1 [00:18:55]: Ja, det är faktiskt, ja det är ju enklare också för trafiksituationen. 

 

Intervjuare 1 [00:18:58]: Ja, parkeringen. 

 

Talare 1 [00:18:58]: Parkeringen och allting. 

 

Intervjuare 1 [00:19:01]: Ja. 

 

Talare 1 [00:19:01]: Sen har ju vi en jättebra buss, Röd express som går jätteofta och går 
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jättesnabbt in till stan, så den tar vi ofta när vi ska in till stan. 

 

Intervjuare 1 [00:19:12]: Ja. 

 

Talare 1 [00:19:13]: Om man ska till Nordstan eller centralen eller något. Men det är väl 

mest, ja runt Drottningtorget, Nordstan och sen Linné då. 

 

Intervjuare 1 [00:19:23]: Mm, ja just det. 

 

Talare 1 [00:19:25]: Det var någon gång, jag kommer inte ihåg varför, vi körde någonstans. 

Nu kommer jag inte ihåg vad stadsdelen, men det var liksom någonstans i Göteborgs, såhär, 

aldrig varit, typ uppe på Guldheden var det. Där har jag aldrig varit. Nej men det är 

jättekonstigt. Fast jag har bott här hela livet så. 

 

Intervjuare 1 [00:19:46]: Mm, men exempelvis Angered, Bergsjön? 

 

Talare 1 [00:19:50]: Nej. Nej. Där har jag bara åkt igenom någon gång när jag körde fel, jag 

skulle åka till Klädkällaren, så att nej. 

 

Intervjuare 1 [00:20:00]: Mm, nej. 

 

Talare 1 [00:20:02]: Helt okända områden. 

 

Intervjuare 1 [00:20:04]: Du har inte känt någon som bott där eller någon som…? 

 

Talare 1 [00:20:05]: Nej, det har jag inte. Nej. Nej, det är inget man åker förbi bara, det ligger 

ju liksom lite åt sidan. 

 

Intervjuare 1 [00:20:11]: Nej, man åker ju dit, ja, ja. 

 

Talare 1 [00:20:14]: Det är samma som många har inte varit i Torslanda för det ligger ju 

också liksom, inget man åker förbi. Så att nej. 

 

Intervjuare 1 [00:20:23]: Mm, nej. Men vilka andra platser har du sett som viktiga, jag 

menar, man kan tänka Liseberg eller man kan tänka... 

 

Talare 1 [00:20:32]: Mm, för Göteborg så menar du? 

 

Intervjuare 1 [00:20:33]: Ja, Kulturkalaset eller något sånt, vad är det som? 

 

Talare 1 [00:20:38]: Slottsskogen tycker jag är väldigt central och viktig, och sen Liseberg 

såklart, och sen vad heter den, Trädgårdsföreningen, där åker vi in och går ibland också och 

går och fikar och så, det är jättefint. Men sen är ju Nordstan också ett sånt här rikt - eller 

kännemärke, som är stort och viktigt. Och ja, Kulturkalaset är jätte, det går vi på varje år. Det 

är jättetrevligt. Och sen, har inte jag varit där så mycket, jag har varit och spelat minigolf 

några gånger men uppe på Heden har det ju blivit väldigt fint och trevligt tycker jag, man kan 

åka skridskor på vintern. Och sen är ju... 
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Intervjuare 1 [00:21:29]: Men du tycker det är viktigt med de här öppna platserna i staden, 

att det finns kvar? 

 

Talare 1 [00:21:31]: Det tycker jag, ja men det tycker jag, verkligen. För att det blir ju både 

mysigare och att man får in lite ljus och sol och man kan träffas och göra roliga saker där 

liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:21:45]: Mm. 

 

Talare 1 [00:21:46]: Och sen har det ju blivit jättefint där nere vid Eriksberg. Mycket caféer 

och... 

 

Intervjuare 1 [00:21:56]: Ja, den sidan. Är ni där något eller? 

 

Talare 1 [00:21:58]: Ja, där är vi ibland också och går, fikar och så. Men min mormor bodde 

där innan hon dog också, många, många år sen, då var jag mycket där. Och sen tycker jag 

Frölunda Torg är viktigt centrum [skrattar 00:22:14]. Ja, nej men lite köpcentran sådär är 

viktigt att ha också. Men just i innerstan är det, vi pratade om det på jobbet faktiskt idag 

med Västlänken och det att de ska flytta och gräva upp träd och så, hoppas bara det inte blir 

så att man inte har några träd och några parker och så sen, för att det är ju faktiskt viktigt för 

många. 

 

Intervjuare 1 [00:22:35]: Det är ju andningshål på något sätt, men det är det att man ska 

förtäta staden också, att man ska bygga och då ska man förtäta och då tar man bort en del 

av det här som är. 

 

Talare 1 [00:22:45]: Ja, det är ju... 

 

Intervjuare 1 [00:22:49]: Men det är inget du är engagerad i, det här för eller emot 

Västlänken? 

 

Talare 1 [00:22:55]: Nej, jag har faktiskt inte satt mig in i det så mycket, jag tänker att nu är 

det bestämt att det ska göras så att, ska vi utvecklas måste säkert något göras, och jag litar 

på att de som har undersökt det här har gjort det bra [skrattar 00:23:08] . Sen tycker jag 

precis som alla andra att det är jobbigt med alla… 

 

Intervjuare 1 [00:23:13]: Ombyggnader? 

 

Talare 1 [00:23:13]: Ombyggnader och jättestökigt i trafiken. Så att, men, det är så det 

behöver vara. 

 

Intervjuare 1 [00:23:20]: Faktiskt så såg jag att de hade, i Frihamnen hade de gjort en pool 

och bastu, står där ute, och sen ett grönområde, en liten restaurang och för barn längs ut, 

och där hade man planterat tallar som man hade tagit från Korsvägen där man håller på och 

bygger om ju och placerat och planterat där vid Frihamnen. Då har man i alla fall sparat de 

träden. 
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Talare 1 [00:23:43]: Ja, vad bra. 

 

Intervjuare 1 [00:23:45]: Det är nog inte samma träd som kommer tillbaka så småningom, 

om det kommer. 

 

Talare 1 [00:23:48]: Nej, de ska göra en helt ny stadsdel där med, så de behövs väl där också. 

Kanske. 

 

Intervjuare 1 [00:23:55]: Ja. 

 

Talare 1 [00:23:56]: Så att, nej men jag ser fram emot det när de ska göra om hela Backaplan 

till exempel också att, det kommer... 

 

Intervjuare 1 [00:24:02]: Mm, för där åker du inte, det nämnde du inte som shopping, men 

du kanske åker dit? 

 

Talare 1 [00:24:06]: Jo, jag åker faktiskt dit, det gör jag. Fast det ligger så utspritt, det är 

liksom lättare att gå på Frölunda Torg känns det som. Så det är olika typer av affärer som är 

på de olika ställena, så det beror på lite var man ska ha och sådär. 

 

Intervjuare 1 [00:24:23]: Men då kommer, du kommer väl ihåg Vågmästarplatsen då också? 

 

Talare 1 [00:24:27]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:24:28]: Där man tog buss ut till Lilleby och Sillvik. 

 

Talare 1 [00:24:29]: Precis, när det var en knutpunkt ja. 

 

Intervjuare 1 [00:24:33]: Mm, och nu ser man ju inte ett spår av det. 

 

Talare 1 [00:24:36]: Nej, det är en jättefin park där och jätte ... 

 

Intervjuare 1 [00:24:39]: Är det park? 

 

Talare 1 [00:24:40]: … restauranger. Ja 

 

Intervjuare 1 [00:24:41]: Ja jag tänkte det är saluhallen är det ju, men sen känns det som att 

det är så himla många hus de har byggt, men det kanske finns en…? 

 

Talare 1 [00:24:48]: Ja. Nej det finns en liten park, en liten grön yta, men saluhallen tar ju 

mycket plats. Där har vi varit några gånger faktiskt också. Nej men jag tycker det är roligt, när 

det händer nya saker. 

 

Intervjuare 1 [00:24:59]: Det händer ju mycket där på Hisingen och det är det här med 

Eriksberg och de här delarna ... 
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Talare 1 [00:25:02]: Mm, jag är så förvånad över vilka, vilka bor där, liksom det byggs så 

himla mycket, var bodde alla de förut? Tycker det är konstigt. 

 

Intervjuare 1 [00:25:13]: Ja. 

 

Talare 1 [00:25:13]: Vi hade en härifrån, det var nog härifrån, åker ni runt och pratar på 

arbetsplatser om att förtäta staden? Nej det måste varit från stadsbyggnadskontoret kanske. 

 

Intervjuare 1 [00:25:27]: Ja, det kanske det kan ha varit. Vi har ju här olika seminarier och så. 

 

Talare 1 [00:25:29]: Ja så man kan komma. Nej men hon var och berättade och visade då hur 

staden ska förtätas, och då undrade man också, var bodde alla de innan. 

 

Intervjuare 1 [00:25:42]: Mm, men det är väl de här bostadsköerna som man vill ha bort 

förstås, men det kanske inte är de som har pengarna att köpa på de här ställena. 

 

Talare 1 [00:25:48]: Nej, precis. Nej så det blir intressant att se hur det går. 

 

Intervjuare 1 [00:25:54]: Mm, du har sagt lite grann vilka ställen du inte är på staden, det har 

vi kommit in på lite, men. 

 

Talare 1 [00:26:03]: Ja men det är, bort mot Mölndalshållet till där, fast det kanske inte 

räknas till Göteborg heller, för den delen. Och sen upp där bakom Eklanda och upp bakom 

Chalmers, där är jag inte mycket. Och Guldheden som sagt, har inte varit mycket alls. Vad 

finns det mer för ställen. 

 

Intervjuare 1 [00:26:35]: Går du på någon av idrottsarenorna eller? 

 

Talare 1 [00:26:35]: Nej, det gör vi inte, då går vi på ... 

 

Intervjuare 1 [00:26:39]: Ullevi, rockkonsert? 

 

Talare 1 [00:26:43]: Nej, nej. Bio är det ju mest, men det, eller ut och äta. Och då är det där, 

på Biopalatset. Ja sen har jag inte varit så mycket på den sidan heller där, Olskroken och där 

bakom. 

 

Intervjuare 1 [00:27:00]: Nej, östra stadsdelarna där. 

 

Talare 1 [00:27:03]: Nej, där är liksom bara genomfartsområden för mig om man ska ut på, 

mot Partille eller så. Nej men om man ska åka till en stadsdel eller någonting då ska det vara 

för att man känner någon där eller för att man ska göra något, det är sällan går, bara åker till 

en stadsdel och går runt. 

 

Intervjuare 1 [00:27:25]: Ja, nej det gör man inte om det inte är något specifikt där. 

 

Talare 1 [00:27:26]: Det är lite synd. 
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Intervjuare 1 [00:27:27]: Ja, jo, egentligen är det, kanske skulle ha sina stadsrundturer för 

göteborgare att åka runt. 

 

Talare 1 [00:27:35]: Precis. 

 

Intervjuare 1 [00:27:35]: På olika områden. 

 

Talare 1 [00:27:39]: Ja men det var jätteroligt en gång för några år sen så kom det några från 

Stockholm ner hit och så åkte vi en sån här Paddantur och köpte såna här Göteborgskort och 

åkte sån här hop on hop off buss och sådär. Det var ju jättebra, det borde man göra, vart 

femte år liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:27:56]: Mm, vara turist i sin egen stad. 

 

Talare 1 [00:27:59]: Mm, verkligen. Men det blir ju inte av om det inte kommer någon som 

man ska visa då. 

 

Intervjuare 1 [00:28:06]: Nej. Tror du att dina barn då tänker sig att bo kvar i Göteborg och 

vara…? 

 

Talare 1 [00:28:16]: Mm, ja min son har sagt det tydligt, att han kommer bo kvar här. Han 

kan inte tänka sig att bo någon annanstans. Deras pappa bor i Jönköping, och sen har de ju 

varit med mig i Stockholm sådär några gånger, de tycker det är jättefint och så men, nej han 

har verkligen sagt det. Men min dotter är nog lite mer, hon skulle nog kanske kunna tänka 

sig att flytta utomlands där det är lite varmare och så, hon hatar verkligen vädret här. 

 

Intervjuare 1 [00:28:48]: Ja, denna sommaren kan man inte klaga på. 

 

Talare 1 [00:28:51]: Nej den kan man inte klaga på [skrattar 00:28:52] , men jag hoppas att 

de bor kvar, för det är trevligt om de bor nära. 

 

Intervjuare 1 [00:28:59]: Ja. Absolut. 

 

Talare 1 [00:29:04]: Och min sambo, har också bott i Floda då nästan hela tiden, så jag tror 

inte han känner något behov av att flytta heller, så. Och skulle vi flytta när vi är lite äldre då 

är det väl mer att man flyttar in till stan kanske och bor i någon lägenhet mitt i stan. 

 

Intervjuare 1 [00:29:23]: Mm, men är ni ute på öarna nu mycket och så? 

 

Talare 1 [00:29:24]: Mm, ja men det är vi faktiskt. Där är väldigt trevligt. 

 

Intervjuare 1 [00:29:29]: Ja. 

 

Talare 1 [00:29:30]: Det är, vi både cyklar ut där och cyklar runt och, tar bilen ut och går på 

restauranger och så där. Och sen bor ju min pappa då på Björkö så där är vi ju en hel del. 

 

Intervjuare 1 [00:29:45]: Mm. 
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Talare 1 [00:29:47]: Mm, det känns som det är åt det hållet. Eller när vi bor som vi gör så vill 

man gärna utnyttja det här att man kan cykla ner till havet och bada, och speciellt när det 

har varit en fin sommardag. 

 

Intervjuare 1 [00:29:59]: Ja, men det är klart att det. Men har ni umgänge och så där också 

då? 

 

Talare 1 [00:30:05]: Mm, inte jättemycket faktiskt i Torslanda, men några har vi. Och nu har 

vi börjat lära känna lite mer folk just runt Hjuvik och så. 

 

Intervjuare 1 [00:30:17]: Mm, men ni har inte bott där så länge? 

 

Talare 1 [00:30:18]: Nej, ett år. 

 

Intervjuare 1 [00:30:17]: Bara ett år. 

 

Talare 1 [00:30:19]: Så att då, mm. Det är mest grannarna så. Men sen bor ju alla våra 

vänner väldigt utspritt, runtom i staden och utanför och, så att, nej, man får alltid ta bussen 

eller bilen till dem nästan, så är det. 

 

Intervjuare 1 [00:30:43]: Mm, jo så blir det ju när man är vuxna, alla flyttar runt så att det. 

Du har ju sagt lite att hur du rör dig i staden, att du åker ju till hemifrån till Majorna då, och 

sen hemåt eller ja, man rör sig. 

 

Talare 1 [00:31:01]: Ja, men det är ju mest från Torslanda till Majorna och så tillbaka eller då, 

om man ska göra ärenden i stan så gör jag ofta gärna det i samband med jobbet, så att, ja 

om jag åker till Frölunda Torg gör jag gärna det en kväll eller så direkt efter jobbet. Och på 

helgerna när vi ska åka iväg, ja det beror ju på om vi ska in till stan och käka och så, så åker 

man ju in till stan. Annars så, det blir Backaplan mycket om man ska handla och Frölunda 

Torg på helgerna också. Eller om man ska göra någon aktivitet då, jag klättrar, och det ligger 

ju ute i Kviberg, då får man åka dit. 

 

Intervjuare 1 [00:31:52]: Mhm, ja just det. 

 

Talare 1 [00:31:55]: Nej men jag tycker inte att, det var lite annorlunda när barnen var 

mindre och de hade fotbollsaktiviteter, min son då, på olika ställen, då åkte man ju. 

 

Intervjuare 1 [00:32:06]: Man skjutsade... 

 

Talare 1 [00:32:07]: Man skjutsade och så, men nu så, nej vi rör oss inte så mycket, det är att 

man åker hem till vänner och var de bor då. 

 

Intervjuare 1 [00:32:14]: Mm, mm, och så jobbar man på vardagarna och så är det .... 

 

Talare 1 [00:32:17]: Mm. Och när jag rör mig i staden, det är mest, mest via bil faktiskt. Då 

åker man från ett ställe till ett annat. Och ibland då tar jag bussen. Och som idag, då var jag 
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på ett läkarbesök uppe på Heden, då tog jag bussen från jobbet och sen gick jag ner genom 

hela stan, så att det är väldigt mysigt när man väl gör det. 

 

Intervjuare 1 [00:32:45]: Mm, det är det. Det blåser mycket idag. 

 

Talare 1 [00:32:47]: Ja, fast det är inte så farligt mellan husen. Det blåser värre hemma hos 

oss. 

 

Intervjuare 1 [00:32:53]: Ja, det kan jag förstå [skrattar 00:32:54]. Det är färjorna där också 

som kommer. 

 

Talare 1 [00:32:55]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:33:04]: Tycker du att, jag frågar ibland om man tycker det här med 

segregation, har du märkt att den har, tycker du den har ökat eller är den konstant och vad 

skulle man kunna göra för att minska den? 

 

Talare 1 [00:33:20]: Jag tycker att det känns som den har ökat ganska mycket. Eller jag har ju 

alltid eller hela under min uppväxttid så var ju Angered och Bergsjön, det var ju segregerade 

områden, men det känns som att det har blivit det ännu mer. Och Biskopsgården då som jag 

tycker har förändrats väldigt mycket. Och det är väldigt synd, att det blir, det blir så 

fruktansvärt mycket våld och bråk i de områdena. Och sen så, områden som, som Torslanda 

till exempel då, eller Billdal eller såna områden i Frölunda där, där det är hur lugnt som helst 

och man, det är ganska orättvist. Men vad man ska göra åt det? Jag vet inte, för det blir ju 

inte rätt heller att invandrare som kommer här som flyktingar liksom får villor och 

lägenheter i dyrare områden såhär gratis av staten, för människor som bor där har ju faktiskt 

jobbat och kämpat ganska mycket för att få ihop de pengarna också. Så då hade det kanske 

blivit ännu mer motstånd och så, jag vet inte. Men det är inte så många som har möjligheten 

att bo i bra områden, de bosätter sig ju inte i Biskopsgården, det gör de ju inte. Fast det hade 

ju varit bra om det var mer svenskar i Biskopsgården, så att man fick in språket och allt det 

där. Jag tycker det är jättesvårt, Torslanda och Biskopsgården slogs ihop så det blev en… 

 

Intervjuare 1 [00:35:13]: Stadsdelsnämnd, norra Biskopsgården? 

 

Talare 1 [00:35:16]: Norra Biskopsgården ja. 

 

Intervjuare 1 [00:35:19]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:35:19]: Eller hela är det väl förresten? 

 

Intervjuare 1 [00:35:21]: Vad sa du? 

 

Talare 1 [00:35:19]: Det är väl hela Biskopsgården ? 

 

Intervjuare 1 [00:35:22]: Ja, kanske det är. 

 

Talare 1 [00:35:25]: Ja, och då tänkte de ju att det skulle motverka segregationen, men vi har 
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inte märkt någon skillnad överhuvudtaget. 

 

Intervjuare 1 [00:35:31]: Nej, det blir ju inte att man rör på sig kanske mer för det, eller… 

 

Talare 1 [00:35:36]: Nej, nej och de har ju inte råd att bo i Torslanda mer för att det är en 

stadsdelsnämnd heller, och det är ingen från Torslanda som vill bo i Biskopsgården heller 

bara för det. Så att, nej jag har inget bra svar alls på hur man ska göra, det jag tycker är 

viktigt dock det är ju att, med information till både svenskar och invandrare om olika 

kulturer och liksom skapa den här förståelsen för varandra, och respekt, för då kan det ju 

minska, det är ju så mycket fördomar som inte har någon grund som gör att det blir fel tror 

jag. 

 

Intervjuare 1 [00:36:19]: Ja. 

 

Talare 1 [00:36:20]: Min dotter hon är tillsammans med en, en flykting, från Libanon som är 

18 år, och så via, de har varit ihop i två år nu, så att via det har jag ju fått lite mer inblick i… 

 

Intervjuare 1 [00:36:34]: Ja, hur det är. 

 

Talare 1 [00:36:35]: …hur en sån situation är. Och den är ju inte rolig. 

 

Intervjuare 1 [00:36:40]: Jag tänker på, det var flyktingläger på Lilleby camping ett tag. 

 

Talare 1 [00:36:46]: Ja, just det, det var ju jättemotstånd mot det i ... 

 

Intervjuare 1 [00:36:48]: Ja. 

 

Talare 1 [00:36:48]: I Torslanda. Och... 

 

Intervjuare 1 [00:36:52]: Men det blev inte så farligt, eller förutom att det var bombhotat så? 

 

Talare 1 [00:36:56]: Nej, för att det var ju liksom ingen fara alls. Nej, och jag hade ingenting 

emot dem överhuvudtaget. Någonstans måste de ju få bo. Och det var ju liksom, folk skrev 

där, vi har ju en sån här grupp på Facebook i Torslanda, som heter grannar i Torslanda. Folk 

skrev väl att vi skulle göra protester och det kommer bli så mycket mer inbrott och 

våldsbrott och allting, men de som blev utsatta för brott det var ju flyktingarna [skrattar 

00:37:32]. Så att, nej det där tycker jag var helt löjligt. Och nu är det ju, nu har de väl fått 

lägenheter och sådär. 

 

Intervjuare 1 [00:37:39]: Mm, för nu är det inte längre? 

 

Talare 1 [00:37:40]: Nej, det är inte längre. 

 

Intervjuare 1 [00:37:44]: Och det var väl över vintern, för det är väl fortfarande campingplats 

på somrarna, eller hur är det? 

 

Talare 1 [00:37:48]: Mm, nej det var det inte, det var bara sånt i ett och ett halvt år, men nu 
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är det vanlig camping. Men det var mycket gott som hände också där för då var det ju… 

 

Intervjuare 1 [00:37:56]: Ja det var väl någon förening? 

 

Talare 1 [00:37:59]: Ja, precis, de som ville hjälpa till, så det var ju, finns ju ett sånt här 

språkcafé eller man kan gå och prata med svenskar, så var det många som hjälpte dem när 

de flyttade till egna lägenheter sådär med möbler, och flytthjälp och sånt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:18]: Mm. 

 

Talare 1 [00:38:18]: Så att det. 

 

Intervjuare 1 [00:38:20]: Men norra Hisingen är ju stort område också. 

 

Talare 1 [00:38:22]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:38:23]: Alltså det är ju kilometermässigt alltså, Hjuvik ligger ju längst ut där 

och sen är det liksom inåt Lilleby och så är det Biskopsgården och så hela vägen där emellan, 

Torslanda. 

 

Talare 1 [00:38:35]: Ja, men bara Torslanda från där jag bor i Hjuvik till där jag bodde förut 

då i Björlanda, det är ju två och en halv mil. 

 

Intervjuare 1 [00:38:42]: Ja, det är stort. 

 

Talare 1 [00:38:44]: Och sen från, därifrån upp till Biskopsgården är det åtta kilometer och 

Biskopsgården i sig är ju jättestort, så att det är stora ytor. 

 

Intervjuare 1 [00:38:53]: Ja, det är ju en stor stadsdelsnämnd på det sättet. 

 

Talare 1 [00:38:55]: Ja, verkligen. 

 

Intervjuare 1 [00:38:57]: Jag tror att man gjorde så att man räknade ut ungefär, det är 

ungefär 50 000 invånare i varje stadsdelsnämnd så. Eller det är väl därför man har valt att de 

är olika, men geografiskt kan det ju vara väldigt olika. Jag menar här inne i stan är det väldigt 

koncentrerat då förstås. 

 

Talare 1 [00:39:12]: Mm, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:39:13]: Medan där blir det väldigt utdraget. 

 

Talare 1 [00:39:16]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:39:19]: Mm. Men trivs du med, jag tänker på, om man pratar om 

göteborgsanda lite så tänker man ju på Göran Johansson och lite på… tänker du på 

industrierna, företagen och, finns ju inga varv kvar längre men det, vad är det som är 

göteborgskt? 
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Talare 1 [00:39:36]: Nej jag säger mer Volvo som göteborgs… liksom. Jag har inte haft så 

mycket anknytningar eller ingen alls faktiskt till varvsindustri eller såna industrier, mer än 

Volvo, så att, Volvo tycker jag är väldigt viktig för hela Göteborg. 

 

Intervjuare 1 [00:39:55]: Volvo är en stor del av Hisingen, eller stor del, nej men det är en del 

av Hisingen. 

 

Talare 1 [00:39:56]: Ja, det är det, absolut. 

 

Intervjuare 1 [00:40:01]: Det är nästan en egen stadsdel. 

 

Talare 1 [00:40:02]: Ja, det är jättestort. Och så många underleverantörer och så. Men sen, 

visst, det finns inga hamnar och så på det sättet, men det finns ju ändå där, Skandiahamnen 

är ju mycket, transport och så fortfarande, så att. Men sen politiskt om det var det du tänkte 

på med Göran Johansson? 

 

Intervjuare 1 [00:40:21]: Ja lite granna, när man pratar om Göteborgs…, att man gjorde upp 

med politiken och näringslivet och så, så att det inte blev några bråk utan liksom flöt på på 

nåt sätt. Var ju en god del av det kanske, men andra kritiserar att det gjordes upp liksom ... 

 

Talare 1 [00:40:40]: Skandaler kring det och så, men det är det väl överallt. Jag har inte tänkt 

på att det skulle vara något specifikt dåligt som det, nej jag tycker det är bra. 

 

Intervjuare 1 [00:40:53]: Men nu har det ju kommit upp de här nya partierna också, 

Demokraterna, och Vägvalet åkte väl ut nu från kommunfullmäktige. 

 

Talare 1 [00:41:00]: Mm, Demokraterna istället. 

 

Intervjuare 1 [00:41:03]: Mm, där kom Demokraterna liksom. 

 

Talare 1 [00:41:05]: Ja, ja det är väl inte riktigt klart än vem som, inte ens... 

 

Intervjuare 1 [00:41:07]: Nej, vem som tar vem så att säga. 

 

Talare 1 [00:41:13]: Nej, nej jag tänker att jag väntar till det är klart, för att alla sitter och 

spekulerar hit och dit och tänk om det blir så, men det får vi se sen. 

 

Intervjuare 1 [00:41:25]: Mm. Men det kom in, hur kom det sig att du kom in på det här med 

ekonomi eller jobba med ekonomi? Ganska tidigt eller kom det senare? 

 

Talare 1 [00:41:38]: Vad sa du att det var? 

 

Intervjuare 1 [00:41:39]: Kom det senare in det här med att du började jobba med ekonomi 

då eller var det datoriseringen eller var det ekonomi som…? 

 

Talare 1 [00:41:46]: Nej, nej men det var ju, först så, jag utbildade mig till ekonom på 
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universitetet här i Göteborg, och sen jobbade jag på ett dotterbolag till Svenska Shell som 

ekonom i fem år, och sen när jag ville han nytt jobb som hamnade jag en intervju på det här 

bolaget jag är nu då. Och då skulle man vara ekonom, fast man skulle ju inte sitta och 

redovisa och så utan man skulle hjälpa till med hur programmen fungerade. Så då blev det 

bara så att det blev IT och ekonomi blandat, för det var det företaget som kändes bäst. 

 

Intervjuare 1 [00:42:29]: Mm, jaja. 

 

Talare 1 [00:42:30]: Så att där har jag jobbat i 20 år nu. Med massa olika roller i och för sig, 

men, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:42:40]: Men det ligger ju på gammal historisk mark då, Amerikaskjulet 

och…? 

 

Talare 1 [00:42:43]: Ja, det är verkligen, jag tror till och med det är lite, kulturminne, så jag 

tror inte vi får göra vilka ändringar som helst. Nu är det Göteborgs hamn som äger det huset. 

 

Intervjuare 1 [00:42:58]: Okej. 

 

Talare 1 [00:42:56]: Det är lite roligt. 

 

Intervjuare 1 [00:43:02]: Hur tycker du med, det är ett annat företag som har en stor del av 

hamnen där, med stora båtar och så, men nu har de väl talat om att de ska försöka flytta på 

dem då inför ombyggnaden och det här med Södra Älvstranden och så? 

 

Talare 1 [00:43:22]: Jaha. 

 

Intervjuare 1 [00:43:22]: Så att hamnen blir mer tillgänglig för alla. 

 

Talare 1 [00:43:26]: Okej. Ja men det är väl mest Stena Line som flyttar bort då? 

 

Intervjuare 1 [00:43:31]: Ja. 

 

Talare 1 [00:43:31]: Vi har ju så med Göteborgs hamn, de blev ju nu, i år, ska vi ta emot 

kryssningsfartyg utanför vårt. Och då får inte vi gå ut på balkongen. 

 

Intervjuare 1 [00:43:44]: Nehej, är det störande inslag då eller? 

 

Talare 1 [00:43:47]: Ja, jag vet inte, så att vi har en sån där lista vilka dagar vi inte får gå ut på 

balkongen, för annars kan vi få böter då från hamnen. 

 

Intervjuare 1 [00:43:57]: Va? Nähä? 

 

Talare 1 [00:43:58]: Jo [skrattar 00:43:59]. 

 

Intervjuare 1 [00:44:00]: Jaha, det var underligt. 
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Talare 1 [00:44:03]: Ja. Så det är inte, det kanske är fyra besök per månad eller något, så det 

är inget jättestort problem, men det var lite sådär (?) . 

 

Intervjuare 1 [00:44:12]: Ja, men ändå alltså, ja ja då går de in där de gamla ja, 

amerikabåtarna gick förut. 

 

Talare 1 [00:44:20]: Ja, nej så de har hägnat in också liksom längs kajkanterna med jättehöga 

staket och så går det vakter där innan det ska komma båtar då. 

 

Intervjuare 1 [00:44:29]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:44:29]: Så jag vet inte om de är rädda för att... 

 

Intervjuare 1 [00:44:30]: Gick inte de till Frihamnen förut, de här stora båtarna? 

 

Talare 1 [00:44:33]: Jo, om de är för stora får de fortfarande gå dit eftersom de inte kommer 

under bron tror jag. Så att de här är ju, de är stora, de är ju större än hela vårt hus, men. 

 

Intervjuare 1 [00:44:47]: Mm, inte de här jättebåtarna, de här lite högre och så? 

 

Talare 1 [00:44:48]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:44:48]: Men de går under, det måste ju gå under Älvsborgsbron i alla fall? 

 

Talare 1 [00:44:52]: Ja, det måste de göra. Så att. Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:44:57]: Jaha, så ni blir inte det här lokala inslaget då? 

 

Talare 1 [00:45:01]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:45:02]: [skrattar 00:45:02] 

 

Talare 1 [00:45:03]: Verkligen inte. Jag känner som att vakter går och tittar snett på en om 

man går förbi som att man ska bomba båten eller nåt. 

 

Intervjuare 1 [00:45:09]: Men då kan ni inte komma åt vattnet riktigt och så, stängsel där? 

 

Talare 1 [00:45:13]: Nej, de har stängt in, det får vi inte. 

 

Intervjuare 1 [00:45:17]: Nej. 

 

Talare 1 [00:45:18]: Märkligt. 

 

Intervjuare 1 [00:45:19]: Ja, det är för att skydda då båten så ingen ska gå ombord på 

båtarna. 

 

Talare 1 [00:45:23]: Fast jag tänker på Stena Line finns ingen sån kontroll, där kan man ju… 
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Intervjuare 1 [00:45:27]: Finns det inte stängsel där för Stena? 

 

Talare 1 [00:45:31]: Jo fast man kan lätt gå förbi där längs hela kajkanten. 

 

Intervjuare 1 [00:45:35]: Ja just det. Det är mest för bilar inte ska komma in där. 

 

Talare 1 [00:45:39]: Ja, precis. Ja, det är märkligt. 

 

Intervjuare 1 [00:45:46]: Ja. Mm. Men när du då fick det här jobbet, har du gjort något på 

ditt fritidsliv som liksom är kopplat till det här, du gillar ju havet och så mycket? Med båt 

eller segling eller har du något annat intresse? 

 

Talare 1 [00:46:04]: Mm, jo men vi, jag och barnens pappa då, vi köpte båt ganska tidigt, så 

vi har haft båt under många år, både segelbåt och motorbåt. Så det har varit en stor del 

faktiskt. Men sen när vi... 

 

Intervjuare 1 [00:46:21]: Var ni ute och fiskade så något eller var det andra turer? 

 

Talare 1 [00:46:24]: Nej, det gjorde vi inte, ja någon enstaka gång, men mest så var det att vi 

åkte ut till öar och solade och grillade och så. 

 

Intervjuare 1 [00:46:32]: Mm. 

 

Talare 1 [00:46:34]: Vi har haft såna här dagstursbåtar. Ja. Och sen när vi skiljde oss, så sen 

dess har jag inte haft båt, men nu ska jag och Erik min sambo då köpa båt, vi håller på och 

tittar nu när det är billigare på hösten här. 

 

Intervjuare 1 [00:46:49]: Ja. 

 

Talare 1 [00:46:50]: Får vi se om det blir något. Men annars så, jag tycker väldigt mycket om 

att vara ute i, ute och gå. Alltså, att gå längs havet och cykla är väldigt härligt. Och ute 

mycket, och ute i trädgården, jag har haft ganska stora trädgårdar, utom i Lilleby då men, 

vara ute där. Och sen fick jag intresset för att klättra då för kanske 10 år sen, så innan min... 

 

Intervjuare 1 [00:47:22]: Och din son också? 

 

Talare 1 [00:47:24]: Nej men min dotter faktiskt. 

 

Intervjuare 1 [00:47:27]: Ja, din dotter. 

 

Talare 1 [00:47:30]: Mm, så hon och jag går och klättrar, ibland. 

 

Intervjuare 1 [00:47:32]: Mhm. 

 

Talare 1 [00:47:33]: Så. 
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Intervjuare 1 [00:47:35]: Har ni åkt på några såna semestrar eller så? 

 

Talare 1 [00:47:37]: Nej, därför att om man ska klättra utomhus då krävs det massa 

utrustning och jag tycker det, jag har klättrat utomhus med en killkompis många gånger. 

Men det är ju mycket farligare, jag vill inte ta med min dotter på det. Det känns mycket 

säkrare att vara inomhus, klättra på såna gym. Så att det är där i Kviberg som vi är mest och 

klättrar. Men annars så har jag fritidsintressen som jag har är ju mest att gå på gym eller 

såna här klasser på gym, du vet, dansklasser eller step eller så. Och sen att resa är väldigt 

roligt, det är ju inget man gör varje dag men. 

 

Intervjuare 1 [00:48:27]: Men ni reser några gånger per år kanske? 

 

Talare 1 [00:48:29]: Ja men det försöker vi göra. Det behöver ju inte vara långt heller, att 

man bara åker någonstans i Sverige, en weekend känns ju jättelänge. Men nu, förrförra 

veckan var vi på Cypern till exempel. 

 

Intervjuare 1 [00:48:41]: Jaha, ja det var ju lite längre [skrattar 00:48:43]. Mm. 

 

Talare 1 [00:48:45]: Nej men så jag har rest rätt mycket. Det är roligt. Och sen att läsa tycker 

jag väldigt mycket om, se på skräpserier, såna här riktiga dåliga serier. Och så gå på bio då 

och gå ut och äta, träffa vänner. Det, mm. Det är nog, nu känns det som att, eftersom 

barnen nu är 16 och 18, så har det känns liksom sen något år tillbaka att jag börjar få mer tid, 

så nu kommer vi kanske resa ännu mer och, jag började faktiskt spela golf i våras.  

 

Intervjuare 1 [00:49:27]: Jaha, se där. Är det där vid Torslanda? 

 

Talare 1 [00:49:30]: Ja, i Torslanda. Så att man kan resa runt sen och spela golf utomlands. Så 

jag försöker prova något nytt varje år, som sagt nu har jag lite mer egen tid. 

 

Intervjuare 1 [00:49:48]: Tid, ja. 

 

Talare 1 [00:49:50]: Jag har alltid varit ensam med barnen, de har bott hos mig på heltid hela 

tiden, så då har inte jag haft så mycket tid för mig själv. 

 

Intervjuare 1 [00:49:55]: Nej, det du har inte haft, nej. 

 

Talare 1 [00:49:56]: Det är lite så. 

 

Intervjuare 1 [00:49:59]: Mm. Men då känner du att du kommit in i den åldern nu när du kan 

utveckla dig själv eller om man säger så, eller ja. 

 

Talare 1 [00:50:06]: Ja, men faktiskt. Så att det är jätteskönt. Sen... 

 

Intervjuare 1 [00:50:14]: Trivs du på ditt jobb fortfarande? 

 

Talare 1 [00:50:17]: Nej. Det gör jag inte. 
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Intervjuare 1 [00:50:19]: Man blir lite trött, jag har själv varit här i 26 eller 27 år [skrattar 

00:50:23], det blir ju en... 

 

Talare 1 [00:50:25]: Det blir samma, samma, liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:50:27]: Även om man gör olika uppgifter så är ju det. 

 

Talare 1 [00:50:31]: Nej, det gör jag faktiskt inte, det är jättebra på många sätt och, jag 

vantrivs inte, men det är inte så att jag går dit med 100 procent engagemang varje dag, det 

gör jag inte. 

 

Intervjuare 1 [00:50:42]: Nej. 

 

Talare 1 [00:50:42]: Och det är lite tråkigt, eftersom jag är personalansvarig, för då känner 

jag att det blir så dumt när inte jag är så engagerad. 

 

Intervjuare 1 [00:50:51]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:50:53]: Ibland, jag får så dåligt samvete för det. Men… 

 

Intervjuare 1 [00:50:57]: Är det, finns det gott om arbete i den branschen, är det någon slags 

utvecklings…? 

 

Talare 1 [00:51:06]: Nej, alltså, det finns jättemycket jobb inom IT om man är 

programmerare och så, men som min roll, sen vill inte jag, jag vill inte jobba så mycket med 

ekonomi, jag vill jobba med personal så, så jag tittar efter såna jobb. Varit på några 

intervjuer men det är ju inte, det dröser ju inte av dem, exakt. Och sen så har jag ju ett 

fantastiskt bra jobb, jag har bra lön, en bra arbetsgivare, jag vet vad jag har. Så jag vill ju inte 

byta till något bara chansa heller, utan det ska ju vara något bra. 

 

Intervjuare 1 [00:51:38]: Och eget företag eller så? 

 

Talare 1 [00:51:40]: Ja det är ju väldigt lockande faktiskt. Det känner jag att det vill jag prova 

när, kanske när barnen flyttar hemifrån, att jag inte har någon försörjningsplikt 

överhuvudtaget. Då kan man ta lite mer såna chansningar med ekonomin. 

 

Intervjuare 1 [00:51:54]: Mm, mm. 

 

Talare 1 [00:51:56]: Starta något eget, och då skulle jag vilja starta ett kladdkakecafé. 

 

Intervjuare 1 [00:52:01]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:52:02]: Mm, skulle du komma på ett sånt? 

 

Intervjuare 1 [00:52:04]: Ja, det skulle jag nog [skrattar 00:52:04]. Om det finns lite olika 

kladdkakor… 
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Talare 1 [00:52:08]: Ja, men jag tänkte att det ska vara fokus kladdkakor och så massa olika 

sorter då, för det tycker jag saknas i Göteborg. 

 

Intervjuare 1 [00:52:16]: Mm. 

 

Talare 1 [00:52:17]: Men det ger ju liksom ingen stor intäkt, så att då kan jag inte ha barnen 

hemma känner jag, utan det får bli sen, om det nu blir, men… 

 

Intervjuare 1 [00:52:28]: Mm. Vad är det i det som gör att du, du brukar baka kladdkakor och 

är? 

 

Talare 1 [00:52:34]: Ja, nej men bakning är ju väldigt roligt, och så, nu äter inte jag speciellt 

mycket kakor själv men jag tycker det är roligt, när andra äter det jag bakar och tycker det är 

gott. Och sen när jag läste på gymnasiet och universitetet, då jobbade jag extra på ett café, 

eller ett konditori, och det var ett av de roligaste jobben jag har haft. Kan jag känna att det 

skulle vara roligt, och just att man träffar kunder hela tiden. Och att driva det som ett eget 

företag, eller där har jag ju nytta av att jag är ekonom och kan det ... 

 

Intervjuare 1 [00:53:15]: Mm, att du kan. Det är nog, det är svårt kanske att starta, just 

caféer finns det så många nu. Det gäller att hitta en nisch i och för sig, förstås. 

 

Talare 1 [00:53:22]: Ja, kladdkaka. 

 

Intervjuare 1 [00:53:24]: Ja, kladdkakenisch [skrattar 00:53:24] . 

 

Talare 1 [00:53:25]: [skrattar 00:53:25] 

 

Intervjuare 1 [00:53:26]: Men var skulle det vara i så fall, i Torslanda eller? 

 

Talare 1 [00:53:29]: Nej jag tror att det måste vara i stan, det måste vara på ett ställe där 

många går förbi bara, speciellt unga, det är de som fikar mest, så nej det går bara i stan. 

 

Intervjuare 1 [00:53:42]: Mm. Ja. 

 

Talare 1 [00:53:42]: Jag tror aldrig det kommer bli av, men det är en dröm i alla fall. 

 

Intervjuare 1 [00:53:46]: Ja, det vet man aldrig. 

 

Talare 1 [00:53:47]: Nej man vet aldrig. 

 

Intervjuare 1 [00:53:47]: Wieselgrensplatsen kanske. 

 

Talare 1 [00:53:49]: Ja, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:53:51]: Det är trevligt där tycker jag. 

 

Talare 1 [00:53:51]: Det har ju vuxit väldigt mycket där runt omkring, så det kanske behövs. 
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Intervjuare 1 [00:53:58]: Ja. 

 

Talare 1 [00:53:58]: Där skulle de också bygga om va? På själva Wieselgrensplatsen. 

 

Intervjuare 1 [00:54:04]: Ja, det är möjligt, jag har inte hängt med där riktigt. Tänkte säga, 

var de inte bygger om, det blir liksom som en [skrattar 00:54:09] . 

 

Talare 1 [00:54:10]: Det är lättare att räkna upp de ställena. 

 

Intervjuare 1 [00:54:12]: Ja. 

 

Talare 1 [00:54:12]: Där de inte bygger om, mm. 

 

Intervjuare 1 [00:54:15]: Nej men det skall, allt ska ju utvecklas, det är så. 

 

Talare 1 [00:54:19]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:54:19]: Men går du mycket till, jag tänker Amhult, är ju lite, det är en 

ganska ny stadsdel på något sätt, eller nu är den ju 15 år kanske. 

 

Talare 1 [00:54:32]: Ja, det är den nog. 

 

Intervjuare 1 [00:54:33]: Men där finns ju också ett centrum och, men det känns som den är 

lite…? 

 

Talare 1 [00:54:36]: Mm, fast, ja det finns ju... 

 

Intervjuare 1 [00:54:39]: Det är också en förort egentligen, fast det liksom? 

 

Talare 1 [00:54:42]: Ja, vi åker förbi Amhult när vi åker ut till Hjuvik varje dag, så vi handlar ju 

där, med Ica och Willys och så. 

 

Intervjuare 1 [00:54:48]: Med Maxi, ja, ja. 

 

Talare 1 [00:54:49]: Sen finns det ju en Lindex och en inredningsaffär och en väskaffär. 

 

Intervjuare 1 [00:54:55]: Kulturhus finns det. 

 

Talare 1 [00:54:55]: Så det är ju inte mycket. Vad hette det? 

 

Intervjuare 1 [00:54:58]: Kulturhus. 

 

Talare 1 [00:55:00]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:55:01]: Men den... 
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Talare 1 [00:55:02]: Där, där går jag på, på dans faktiskt, men, och så biblioteket ligger där. 

Det är jättefint. 

 

Intervjuare 1 [00:55:10]: Mm. 

 

Talare 1 [00:55:11]: Och sen har det kommit upp lite olika, en grekisk restaurang, en 

mexikansk, ja så det finns en 10-11 restauranger faktiskt. Så det är roligt. Men det är ju inte 

så att man en lördagskväll åker till Amhult. Då åker man väl till stan. 

 

Intervjuare 1 [00:55:32]: Det är ju närtorg kan man ju kanske säga, eller liksom, ja, då åker 

man ju till stan. 

 

Talare 1 [00:55:36]: Precis, precis, och sen så jag fattar inte hur de tänkte där, för när Ica och 

det första på Amhult byggdes, då byggdes det ju såhär tillsammans och så en parkeringsplats 

i mitten. Men sen nästa etapp, Amhult två, det byggde de liksom, ganska långt bort, så de 

sitter inte alls ihop, så det är som två olika torg. Så där ligger Burger King och Willys och 

tandläkaren och Friskis och Svettis, och sen här borta ligger då liksom, Ica, Lindex, Systemet, 

så det är som två centrum. Så det blir ju inte att man går, man går inte runt där. Man går till 

Ica eller man går dit där man ska handla, eller... 

 

Intervjuare 1 [00:56:20]: Mm, det ligger förstås bra till för alla som pendlar ut till öarna och 

Hjuvik och så, att handla där kan jag tänka mig, på hemvägen, så att det? 

 

Talare 1 [00:56:30]: Absolut, jo det är jättemycket folk där. 

 

Intervjuare 1 [00:56:31]: Mm. 

 

Talare 1 [00:56:32]: Och sen har vi ju Torslanda torg också, inne i Torslanda, som jag var 

mycket på förut när jag bodde i Lilleby då. Och det är ju ett lite, ska inte säga att det är ett 

mysigt torg, men det är ändå mer ett torg känner jag, där jag kan gå i olika affärer. Men det 

är också en sån här förort, ja, det är inget, jag känner inte att det är min, att jag går runt 

såhär i min stadsdel, utan… 

 

Intervjuare 1 [00:57:06]: Nej. 

 

Talare 1 [00:57:07]: Eftersom hela Torslanda är så långt också, så blir det att man är i, nu då 

är vi i Hjuvik, när jag bodde i Lilleby då var jag mycket runt i Lilleby och så Björlanda för sig 

då, och jag vet... 

 

Intervjuare 1 [00:57:25]: Men Björlanda har ju utvecklats mycket nu, det håller på att bli en 

förort också? 

 

Talare 1 [00:57:29]: Mm, och de ska bygga jättemycket där, och där är faktiskt jättefint, det 

är så fin natur där. Men jag har en på jobbet som har bott i Hjuvik i 15 år, han har aldrig varit 

i Björlanda. 

 

Intervjuare 1 [00:57:41]: Nehej, åker inte åt det hållet? 
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Talare 1 [00:57:40]: Det är liksom, sin egen, nej, det är inte att man åker förbi. 

 

Intervjuare 1 [00:57:45]: Nej, kanske om man åker till Kungälv eller något, men det kanske 

man inte åker? 

 

Talare 1 [00:57:50]: Nej, har man ingen anknytning dit så åker man ju inte dit heller. 

 

Intervjuare 1 [00:57:54]: Nej. 

 

Talare 1 [00:57:55]: Så att. 

 

Intervjuare 1 [00:57:57]: Mm. Men nu, ska vi se nu börjar vi, nu har vi pratat här i nästan 

över en timme, eller ja en timme precis, men jag tänker såhär, är det något du vill lägga till 

detta, är det något du brinner för eller vill, ja? 

 

Talare 1 [00:58:16]: Ja, mitt arbete brinner jag ju inte för längre. 

 

Intervjuare 1 [00:58:20]: Nej, inte bara brinner men som du vill kanske utveckla, men du har 

pratat lite om det här med, du har din dröm med ett café då och kladdkakecafé. 

 

Talare 1 [00:58:29]: Mm, ja faktiskt. Det är en del, och så funderar jag på om jag ska börja 

läsa på kvällstid och bli mäklare. 

 

Intervjuare 1 [00:58:37]: Mm. 

 

Talare 1 [00:58:38]: För det är också väldigt kul tycker jag med hus och ja, hjälpa människor, 

och då kan man kombinera det också, det är både juridik och ekonomi och hus och olika 

områden, och livssituationer för människor och så. Så att ja, men det är också bara 

drömmar, får se om de blir av. 

 

Intervjuare 1 [00:59:08]: Ja. 

 

Talare 1 [00:59:09]: Nej men jag, känner mig jättetråkig, men jag har ingenting som jag 

verkligen brinner för. Jag har faktiskt inte det [skrattar 00:59:15] . 

 

Intervjuare 1 [00:59:15]: Nej det behöver du inte ha, nej men i vardagen kan man ägna sig åt, 

alltså du har ju ditt liv som tar den tiden. 

 

Talare 1 [00:59:24]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:59:25]: Skulle du rekommendera någon att flytta till Göteborg då? 

 

Talare 1 [00:59:32]: Ja, absolut, det skulle jag verkligen göra, det, ja. Om man kommer från 

Stockholm till exempel så kan jag tro att de tycker Göteborg, det säger de som kommer från 

Stockholm som jag jobbar med, att de tycker det är väldigt trevligt när de kommer hit. De 

känner väl kanske den här göteborgsandan på ett annat sätt än vi som bor här hela tiden. Jag 
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tror det kanske, men absolut, jag skulle kunna rekommendera alla att bo i Göteborg. Jag 

tycker det är en jättebra stad. För det första tycker jag, eller det främsta jag tycker är så bra, 

det är att man kan åka in till stan, och så är det en, den är stor för det finns allt man behöver, 

men den är samtidigt liten för att man kan gå runt, på en timma kan man ju gå runt de flesta 

delarna faktiskt, ja inte Angered och där, men liksom i centrala Göteborg. Behöver inte ta 

buss eller bil egentligen, det tycker jag är väldigt trevligt. Och sen att det, det är ganska 

mycket grönytor och mycket vatten och sånt. Så att. Mm. Sen tror jag att de har bättre i 

Stockholm till exempel, bättre vårdköer och bättre såna saker. Det känns som att vi har 

ganska dålig vård i Göteborg. Med mycket köer och sånt. 

 

Intervjuare 1 [01:01:20]: Mm. 

 

Talare 1 [01:01:20]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [01:01:21]: Ja. Nej men då, får jag tacka så mycket. 

 

Talare 1 [01:01:27]: Mm, varsågod, tack själv. 

 

 

 

[bandningen slutar] 

 


